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Yttrande angående Skolenhetsförändring och flytt av 
verksamhet från Asperöskolan F-3 inför läsår 2024-
2025 
 
 
Yttrandet 
 
Vi välkomnar att vänsterstyret lyssnat på de boende på Asperö och nu 
drar tillbaka förslaget att lägga ner Asperöskolan. Även om skärgården har 
sina särskilda utmaningar är det problematiskt att generellt använda sig av 
Skolenhetsutredningens riktvärden för skolstorlekar. En skolas eventuella 
framgång beror på helt andra faktorer. 
 
Det är nu av yttersta vikt att Asperöskolan ges förutsättningar att bedriva 
en högkvalitativ verksamhet även om elevantalet det kommande läsåret är 
något mindre än innevarande läsår. Det gäller i första hand hur skolan 
bemannas men också den uppmärksamhet och uppföljning som skolan får 
i det aktuella rektorsområdet. Barnen på Asperö måste ges möjligheter till 
en undervisning i en F-3-skola som lägger en stabil grund för deras 
uppflyttning till mellanstadiet. 
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